



EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L, EIGHTCHECK™ -3WP-H

Identification of the IVD reagent
EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L, EIGHTCHECK™ -3WP-H

Intended use

For in vitro diagnostic use only

EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L and EIGHTCHECK™ -3WP-H are hematology control materials primarily for intralaboratory quality control of automated, semi-automated and manual procedures that measure components of blood. Additionally, EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L and EIGHTCHECK™ -3WP-H can be used in external quality assessment. Do not use EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L and EIGHTCHECK™ -3WP-H to calibrate the instrument.

Principles of the examination method

EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L and EIGHTCHECK™ -3WP-H are to be used as hematology controls for the quality control of System's automated 3-part differential instruments. Use of stabilized cell preparations for controlling hematology instrumentation is an established procedure. When handled like a patient sample and assayed in the Quality Control Mode of a properly calibrated and functioning instrument, EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L and EIGHTCHECK™ -3WP-H will provide values within the expected range indicated on the assay sheet.

Components

The product EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L and EIGHTCHECK™ -3WP-H includes stabilized human red blood cells, fixed mammalian white blood cells and a platelet component in a preservative medium.

Warnings and precautions

No direct or indirect

All human material used to manufacture this product was non-reactive for antigens to Hepatitis B (HBsAg), negative for tests for antibodies to HIV (HIV-1/HIV-2) and Hepatitis C (HCV), non-reactive for HIV-1 RNA and HCV RNA by licensed NAT, and non-reactive to Serological Test for Syphilis (STS) using techniques specified by the U.S. Food and Drug Administration. Because no known test method can assure complete absence of human pathogens, this product should be handled with appropriate precautions.

Storage and shelf life of unopened product

EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L and EIGHTCHECK™ -3WP-H are to be stored closed at 2-8 °C. When handled in this manner, EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L and EIGHTCHECK™ -3WP-H are guaranteed stable until the expiration date stated on the package and vials.

Storage and shelf life after first opening

Open vials and vials which have been sampled by cap piercing will retain stability for 7 days if stored at 2-8 °C after being re-capped. EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L and EIGHTCHECK™ -3WP-H have been tested and found to provide stable parameter values after at least 12 hours at room temperature (25 °C).

Indications of product deterioration

If EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L and EIGHTCHECK™ -3WP-H fail to perform within expected results as indicated on the assay sheet, there may be a problem with either the control blood, the reagents or the instrument in use. Proceed as follows:

- Determine if the instrument system is operating properly and does not require cleaning or maintenance.
- Check if the reagent system is within the expiration date, if the reagent system is not contaminated, if the reagent has not been frozen, and etc.
- Determine validity of EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L and EIGHTCHECK™ -3WP-H (i.e. make sure the expiration date, or verify that it has not been frozen).
- Analyze an unopened vial of EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L and EIGHTCHECK™ -3WP-H (i.e. verify if the opened vial is used over the period of 7 days).
- Report any discrepancies to Technical Services of the nearest Sysmex authorized distributor.

Additional required equipment

EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L and EIGHTCHECK™ -3WP-H are intended for only use with dilution.

WBC lysing reagents

STROMATOLYSER-WH, STROMATOLYSER-3WP

Hgb lysing reagents

SULFOLYSER, STROMATOLYSER-WH, QUICKLYSER V.

Sysmex platelet isotonic diluent with CD (Centrifuge Dilution) method: CELLKIT-CD.

Examinação procedure

- Remove the vial from the refrigerator and equilibrate to room temperature (15-30 °C) for 15 minutes before use.
- Roll each vial between the palms of your hands for 15 seconds.
- Holding the vial by the ends between the thumb and finger, invert the vial 20 times end-to-end using a very quick turning motion of your wrist during mixing (<http://www.sysmex-europe.com/media-center/sysmex-qc-material-preparation-26847.html>).
- Analyze the QC reagent in the instrument according to the Instructions for Use. The pierceable septum in the vial cap allows sampler analysis.
- Subsequent analyses during this test period may be performed by inverting the vial 5 times prior to instrument analysis.
- Return to refrigerator (2-8 °C) storage.
- Steps 1-6 must be repeated by removing the sample from the refrigerator for the entire open-vial time period regardless of the method of analysis (open tube, cap piercing, auto sample or manual sample).

Performance characteristics

Limits of the examination procedure

The mean assay values for each parameter of EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L and EIGHTCHECK™ -3WP-H are derived from replicate analyses on whole blood calibrated instrumentation. The assay values are obtained using instrument manufacturer's recommended reagents. The values obtained on EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L and EIGHTCHECK™ -3WP-H prior to expiration should be within the expected range. The expected ranges listed represent estimates of inter-laboratory variation for each parameter. Inter-laboratory variation is usually accounted for by instrument calibration, maintenance and operating technique. For this reason, the assay values given are guide-numbers useful for control, and are not absolute assays for calibration. The user must establish performance values and expected ranges for parameters not listed on the assay sheet. It is recommended that at least 5 consecutive analyses be performed on a properly calibrated instrument to establish the "assay" mean and standard deviation. The white cell components have been treated to enhance their stability; therefore, they will not be able to demonstrate typical cell morphology. A microscopic differential analysis of white blood cells cannot be accomplished with EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L and EIGHTCHECK™ -3WP-H.

The intended use of this product with Sysmex automated 3-part differential instruments is limited to those parameters for which assay values are provided in the Sysmex automated 3-part differential instruments. On the Sysmex automated 3-part differential instruments, the assay sheet should have their QC target and limit values set to 0 (zero) unless these values are established and accepted by the operating laboratory. Assay values and limits have been established through exclusive use of Sysmex reagents, and are valid only with laboratory use of the same Sysmex reagent system. Performance of the control product was established through analysis using the Quality Control Mode of operation of the Sysmex automated 3-part differential instruments. Analysis of the product in the clinical laboratory should follow the same process as indicated in the instrument Instructions for Use. Slight variations in recovered values may occur between Open Mode and Closed Mode of instrument operation (see Instructions for Use). Therefore, if the user chooses to use the product for control of both modes of analysis the results should be filed separately. Combining Open and Closed Mode data may widen the range of SD and CV performance.

The use of this product is validated on specific devices to optimize product performance and meet product specifications. Please refer to the Instructions for Use of device to confirm that the use of this product is authorized by Sysmex. Sysmex cannot take the responsibility for patient results obtained from the use of Sysmex products on unauthorized devices. It is the responsibility of the user to validate modifications to these instructions or use of the product on devices other than those specified by Sysmex.

Disposal procedures

This product should not be disposed in general waste but should be disposed with infectious medical waste. Disposal by incineration is recommended.

Literature references

1. Henry, J.B. Clinical Diagnostic and Management by Laboratory Methods. Ed.17. W.B. Saunders. Philadelphia, PA 1984

2. Wintrobe, M.M. 'Clinical Hematology', 8th Edition, Lea and Febiger, Philadelphia, 1981.

3. Department of Labor, Occupational Safety and Health Administration. 29 CFR PART 1910. 1030: Occupational Exposure to Bloodborne Pathogens: Final Rule.

Manufacturer

Sysmex Corporation
1-5 Wakino-hama-Kaigandori, Chuo-ku, Kobe 651-0073, Japan

"Producer" on OEM-Basis: STRECK, Inc.
7002 S. 109th Street La Vista, NE 68128, U.S.A.

Authorized representatives

Europe, Moyen-Orient et Afrique :
Sysmex Europe GmbH
Bornbach 1, 22848 Norderstedt, Germany

Asia-Pacific: Sysmex Asia Pacific Pte Ltd.
9 Tampines Grande #06-18, Singapore 528735

Product information
EIGHTCHECK™ -3WP-N 1.5 mL / vial, 4.6 mL / vial
EIGHTCHECK™ -3WP-L 1.5 mL / vial, 4.6 mL / vial
EIGHTCHECK™ -3WP-H 1.5 mL / vial, 4.6 mL / vial

Date of issue or revision

EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L, EIGHTCHECK™ -3WP-H

Identification du réactif de DIV
EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L, EIGHTCHECK™ -3WP-H

Utilisation prévue

Uniquement pour usage diagnostique in vitro. EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L et EIGHTCHECK™ -3WP-H sont des matériaux de contrôle de qualité utilisés dans le contrôle de qualité interne de méthodes automatiques, semi-automatiques et manuelles de décompte des cellules sanguines. EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L et EIGHTCHECK™ -3WP-H peuvent aussi être utilisés pour le contrôle de qualité externe. EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L et EIGHTCHECK™ -3WP-H ne doivent pas servir à calibrer l'instrument.

Principe de la méthode d'analyse

EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L et EIGHTCHECK™ -3WP-H sont conçus pour être utilisés comme produits de contrôle de qualité des automates d'hématologie Sysmex 3-Populations. Le EIGHTCHECK™ -3WP-N est le plus bas et le EIGHTCHECK™ -3WP-H est le niveau haut. Les EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L et EIGHTCHECK™ -3WP-H sont analysés comme un échantillon de patient sur un appareil des séries X, parfaitement calibrés et en parfait état de fonctionnement, fourniront des valeurs se situant à l'intérieur des limites indiquées sur le tableau ci-joint.

Éléments

Tous les produits EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L et EIGHTCHECK™ -3WP-H se composent de globules rouges humains stabilisés, de globules blancs de mammifères fixes et de plaquettes dans un milieu de conservation.

Avertissements et mesures de précaution

Ne pas injecter, ni avaler.

Tous les matériaux d'origine humaine utilisés pour fabriquer ce produit sont non réactifs à l'antigène de l'hépatite B (HBsAg), négatifs pour les tests d'anticorps du VIH (VIH-1/VIH-2) et à l'hépatite C (HCV), non réactifs à VIH-1 RNA et HCV RNA par test autorisé et non réactifs aux tests sérologiques de la syphilis (STS) utilisant les techniques indiquées par l'Administration des Aliments et Médicaments (FDA) des Etats-Unis. Aucune méthode n'étant en mesure de garantir l'absence totale d'éléments pathogènes humains, ce produit doit être manipulé avec les précautions requises.

Conservation et durée de vie du produit non ouvert

Tous les produits EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L et EIGHTCHECK™ -3WP-H doivent être stockés fermés à une température de 2-8 °C. Ainsi conservés, les tubes non entamés d'EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L et EIGHTCHECK™ -3WP-H ont une stabilité garantie jusqu'à la date de péremption.

Conservation et durée de vie après la première ouverture du récepteur

Tous les produits EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L et EIGHTCHECK™ -3WP-H doivent être stockés fermés à une température entre 2-8 °C. Lorsque le récepteur est ouvert, il faut reboucher le tube et le conserver à une température comprise entre 2-8 °C. Le EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L et EIGHTCHECK™ -3WP-H a une stabilité de 7 jours. EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L et EIGHTCHECK™ -3WP-H ont été testés et trouvés stables après 12 heures à température ambiante (25 °C).

Indications de détérioration du produit

Si le EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L et EIGHTCHECK™ -3WP-H ne donne pas des résultats compris à l'intérieur des limites indiquées dans le tableau de valeurs point, il peut y avoir un problème concernant soit le sang de contrôle, soit les réactifs, ou l'appareil. Dans ce cas procéder comme suit :

- Vérifier si l'appareil fonctionne correctement et si le récepteur de contrôle est correctement placé et nettoyé.
- Vérifier les dates de péremption des réactifs, si les réactifs n'ont pas été contaminés, si les réactifs n'ont pas subi de gel, etc.
- Vérifier la validité du EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L ou EIGHTCHECK™ -3WP-H (date de péremption, date de validité).
- Utiliser un tube de EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L ou EIGHTCHECK™ -3WP-H non entamé (vérifier que le tube précédent n'était pas ouvert depuis plus de 7 jours).
- Si le problème persiste, informer le Service Technique de l'agence Sysmex la plus proche.

Équipement supplémentaire requis

Tous les EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L et EIGHTCHECK™ -3WP-H doivent être utilisés seulement avec le diluant :
CELLPACK.

Réactifs de lyse WBC : STROMATOLYSER-WH, STROMATOLYSER-3WP.

Réactifs de lyse Hgb (hémoglobine) : SULFOLYSER, STROMATOLYSER-WH, QUICKLYSER V.

Diluant isotonique de plaquettes Sysmex avec méthode CD (Centrifuge Dilution, dilution centrifuge): CELLKIT-CD.

Procédure d'analyse

- Sortez le flacon du réfrigérateur et laissez-le revenir à température ambiante (15-30 °C) pendant 15 minutes avant utilisation.
- Faites rouler chaque flacon sur les paumes de vos mains pendant 15 secondes.
- Ensuite, tenez les extrémités du flacon entre le pouce et l'index, retournez-le complètement 20 fois en effectuant un rapide mouvement de rotation de votre poignet pour mélanger (<http://www.sysmex-europe.com/media-center/sysmex-qc-material-preparation-26847.html>).
- Analisez le réactif de contrôle de qualité à l'aide de l'instrument conformément aux instructions d'utilisation.
- La membrane percée du bouchon permet l'analyse en automatique.
- En cas d'analyses consécutives, retourner le tube 5 fois avant chaque usage.
5. En cas d'analyses consécutives, retourner le tube 5 fois avant chaque usage.

Lorsque le flacon est sorti du réfrigérateur, les étapes 1 à 6 doivent être répétées pendant toute la durée d'utilisation après ouverture du flacon, et ce indépendamment de la méthode d'analyse utilisée (tube ouvert, tube fermé, en automatique ou en manuel).

Caractéristiques de performances

Limites du mode opératoire d'analyse

Tous les résultats de dosage sont obtenus d'analyses replicées sur un appareil calibré sur sang total. Les valeurs de dosage sont obtenues par analyse de plusieurs populations de Sysmex. Les limites de dosage sont déterminées par analyse de plusieurs populations de Sysmex. Les limites de dosage sont obtenues avec l'aide de l'instrument EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L et EIGHTCHECK™ -3WP-H utilisant avant la date d'expiration, devraient se trouver à l'intérieur des limites indiquées dans le tableau des valeurs. Ces limites tiennent compte de l'estimation des variations inter-laboratoire due à la calibration, la maintenance et au mode opératoire. Les limites de dosage sont obtenues avec l'aide de l'instrument EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L et EIGHTCHECK™ -3WP-H utilisant après la date d'expiration, devraient se trouver à l'intérieur des limites indiquées dans le tableau des valeurs. Les valeurs cibles et les écarts-types d'appareils n'étant pas reportés dans la liste peuvent être établis par l'utilisateur. Il est recommandé d'analyser au moins cinq fois le même échantillon avant d'effectuer le calcul des valeurs cibles et des écarts-types. Les résultats obtenus dans cette analyse peuvent être comparés avec les résultats obtenus par l'utilisateur. De fait, ils ne peuvent conserver leurs caractéristiques physiques. Une différenciation lexicographique n'aurait aucun intérêt avec le microscope.

L'utilisation prévue de ce produit avec les automates 3-Populations Sysmex est limitée aux paramètres pour lesquels des valeurs sont fournies. Les valeurs fournies dans l'analyse de contrôle qualité sont les mêmes pour tous les appareils de l'ensemble EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L et EIGHTCHECK™ -3WP-H.

Le usage de ce produit avec les automates 3-Populations Sysmex est limité aux paramètres pour lesquels des valeurs sont fournies. Les valeurs fournies dans l'analyse de contrôle qualité sont les mêmes pour tous les appareils de l'ensemble EIGHTCHECK™ -3WP-N, EIGHTCHECK™ -3WP-L et EIGHTCHECK™ -3WP-H.

Le usage de ce produit est validé pour des appareils spécifiques afin d'optimiser les performances du produit et de répondre aux spécifications du produit. Pour utiliser ces appareils, il faut être responsable de l'analyse et de l'interprétation des résultats des analyses obtenues suite à l'utilisation de produits Sysmex sur des appareils non autorisés. Il est de la responsabilité de l'utilisateur de valider les modifications de ces instructions ou l'utilisation du produit sur des appareils autres que ceux spécifiés par Sysmex.

Procédure d'élimination

Ce produit ne doit pas être jeté à l'égoût, mais dans un container de déchets médicaux. Il est conseillé de les incinérer.